PHUKET LEISURE & TOUR

TC: THHKT-3DFE / THHKT-4DFE

CHOICE OF TOURS

TOUR (HKT-PVT.A) *Private basis

Phuket Private Half Day Tour with Lunch (*Duration estimate 4hrs)

Promthep Cape view point + Wat Chalong Temple + Phuket Old Town

TOUR (HKT-SIC.A) *Seat-in coach

Phuket Elephant Jungle Sanctuary

- ☐ Morning program (0800am 1030pm)
- ☐ Afternoon program (1430am 1700pm) (*Duration estimate 2-2.30hrs)
 - Including Elephant feeding / Elephant Shower / Mud Spa

TOUR (HKT-SIC.B) *Seat-in coach

Coral Island (Kahung Beach) with Lunch (*Day Tour at estimate 08:00 - 15:00hrs)

Discover the incredible underwater worlds at Coral Islands

TOUR (HKT-SIC.C) *Seat-in coach

Phi Phi Island Tour by Cruise with Lunch (*Day Tour at estimate 07:30 - 17:30hrs)

Explore the picturesque and pristine beaches of Thailand's Phi Phi.

TOUR (HKT-SIC.D) *Seat-in coach

Phi Phi + Khai Island Tour by speed boat with Lunch

(*Day Tour at estimate 07:00 - 16:30hrs)

Explore the picturesque and pristine beaches of Thailand's Phi Phi and Khai Islands on this exciting day tour.

TOUR (HKT-SIC.E) *Seat-in coach

James Bond + Yao Yai + Naka Island Tour by speed boat with Lunch

(*Day Tour at estimate 07:00 - 17:00hrs)

Visit the world-famous James Bond Island, and explore the picturesque beaches of Thailand's Khai Islands.

SHOW (HKT-SHOW.A) *Seat-in coach

Phuket Fantasea Show (normal seat) + Buffet Dinner + SIC Transfer only (*Estimate 17:00 - 22:00hrs)

SHOW (HKT-SHOW.B) *Seat-in coach

Simon Cabaret Ladyboy Shows (regular seat) + SIC Transfer only (*Pick up at 17.30pm / Show time at 19.30hrs)

SHOW (HKT-SHOW.C) *Seat-in coach

Siam Niramit + Dinner +SIC Transfer only (*Pick up at 17.30pm / Show time at estimate 20:30 - 21:50hrs)

Phuket Private H/Day Tour with Lunch

Visit Promthep Cape View Point – is a scenic viewpoint located on the southernmost tip of Phuket island.

Wat Chalong Temple - Phuket's most beautiful and renowned monastery.

Phuket Old Town - You can see the Baba community's heritage in Phuket's Old Town, especially in its architecture, commerce, clothes, and way of life.



Phuket Fantasea Show + Buffet Dinner

The Ultimate Thai Cultural Theme Park Phuket FantaSea is an award-winning, unique night time Thai Cultural Theme Park that features 3 main attractions: "Festival Village" - A Shopping street / "Golden Kinnaree" - The World's grandest Thai and Intl Buffet restaurant / "Fantasy of a Kingdom" - A Las-Vegas style Thai Culture & Illusion theatrical spectacle



DAY 1 SINGAPORE 🛪

Upon arrival at Phuket airport and transfer to hotel check in.

Overnight in Phuket.

DAY 2 / DAY 3 **PHUKET FREE DAY**

(Breakfast)

Free at own leisure.

You may join Optional Tours to explore more on Phuket city or beautiful islands tour at your own choice.

Overnight in Phuket.

DAY 3 / DAY 4 PHUKET **X** SINGAPORE

(Breakfast)

Free at own leisure till time transfer to airport for departure home.

Phi Phi + Khai Island by speed boat

Enjoy a full day tour exploring the beautiful islands and beaches of Thailand by speedboat! Be awed by the stunning scenery of the Phi Phi and Khai Islands. Swim in crystal clear waters and see hundreds of tropical fish! Relax and sunbathe on a white sand beach With a full day of snorkeling and swimming.



Remarks:

- > Island tour is subject to weather condition.
- > Sequence of itinerary is subject to change without prior notice. In the event of discrepancy between English and Chinese itineraries, refer to the English version itinerary.

DISCLAIMER Images featured are for provisional purpose only. The sequence of the itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator and flight schedule is subject to airline in use. We reserve the right to alter the sequence or change or amend the itinerary if necessary with or without notice especially some sightseeing are based on seasonal with no guarantee. All flight and hotel are subject to final confirmation. *Term and conditions apply. UPDATED: 06 FEB 2025

WTStrave

CALL US NOW 6466 8558















一日游 选择:

团号 (KBV-PVT.A)

*独立成团

探索普吉岛半日游(含午餐) (*时间约 4 小时)

参观观景台 + 蓬贴海角 + 查龙寺 + 普 吉岛老城区

团号 (HKT-SIC.A)

*拼团

普吉岛大象丛林保护区

- □ 早间节目 (0800am 1030pm)
- □ 下午节目 (1430am 1700pm)
- (*时间约 2-2.30 小时)
 - 包括大象喂食 / 大象淋浴 / 泥浆水疗

团号 (HKT-SIC.B)

*拼团

游览珊瑚岛(加洪海滩) (含午餐) ·日游预计时间为 08:00 - 15:00)

探索珊瑚群岛令人难以置信的海底世界

团号 (HKT-SIC.C)

*拼团

皮皮岛游船之旅(含午餐)

团号 (HKT-SIC.D)

*拼团

皮皮岛 + 凯岛快艇之旅 (含午餐) ·日游预计时间为 07:30 - 16:30)

探索泰国皮皮岛和凯岛风景如画的原始

团号 (HKT-SIC.E)

*拼团

詹姆斯•邦德岛 快艇之旅(含午餐)

-日游预计时间为 07:00 - 17:00) 参观世界著名的詹姆斯邦德岛,探索泰 国凯岛风景如画的海滩。

团号-表演 (HKT-SHOW.A)

*拼团

普吉岛幻多奇秀 (普通座) +自助晚餐 +SIC 拼座接送

(*预计时间为 17:00 - 22:00)

团号-表演 (HKT-SHOW.B)

Simon Cabaret 人妖表演 (普通座)

(*下午17.30接载/晚上19.30演出)

团号-表演 (HKT-SHOW.C)

*拼团

暹罗梦幻剧场+自助晚餐+SIC 拼座接送 (*下午17.30接载/晚上20.30演出)

探索普吉岛半日游(含午餐)

参观蓬贴海角观景台: 是位于普吉岛最南 端的一个风景优美的观景点。从山顶欣 赏全景。

查龙寺: 普吉岛最美丽最著名的寺庙。 普吉岛老城区: 您可以在普吉岛老城区看 到巴巴社区的遗产,尤其是其建筑、商 业、服装和生活方式。



皮皮岛 + 凯岛快艇之旅(含午餐)

享受海岛全日游,乘坐快艇探索泰国美 丽的岛屿和海滩!

惊叹于皮皮岛和凯岛的壮丽景色。 澈的海水中游泳,观赏数百种热带鱼! 在白色沙滩上放松并享受日光浴, 享受 ·整天的浮潜和游泳。



-天新加坡 🛪

(X)

抵达普吉岛机场后,送往酒店办理入住 手续。后自由活动。

夜宿普吉岛。

第二天 / 第三天 普吉岛 自由行

(早餐)

全天自由活动。

或您可以自费选择参加一日游,探索游 览普吉岛市区游或是美丽的海岛。 夜宿普吉岛。

第三天 / 第四天 普吉岛 🛪 新加坡

(早餐)

自由活动直至时间送往机场启程返回新 加坡。

普吉岛幻多奇秀 + 自助晚餐

终极泰国文化主题公园

普吉幻多奇是一个屡获殊荣的独特夜间 泰国文化主题公园,拥有三个主要景点 "Festival Village" —条购物街, 您 可以在这里享受购物乐趣 / "Golden Kinnaree"世界上最宏伟的泰式和国际 自助餐 / "Fantasy of a Kingdom **梦幻** 王国"拉斯维加斯风格的泰国文化与幻 觉戏剧表演,有超过 150 名演员和 30 头大象。



<u>备注:</u>

- 海岛一日游将根据天气情况而定。
- 行程顺序如有更改, 恕不另行通知。
- 若中英文行程有差异,请以英文版本行程 为准。

DISCLAIMER Images featured are for provisional purpose only. The sequence of the itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator and flight schedule is subject to airline in use. We reserve the right to alter the sequence or change or amend the itinerary if necessary with or without notice especially some sightseeing are based on seasonal with no guarantee. All flight and hotel are subject to final confirmation. *Term and conditions apply. UPDATED: 06 FEB 2025

WTStrav

CALL US NOW 6466 8558













